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VOLUNTEER REGISTRATION & ACTIVITY INDEMNITY FORM
義工登記及活動免責聲明表
Details of Activity 活動詳情

Activity Name/ Date/ Location  活動名稱/ 日期/ 地點  無止行2012 / 25 Nov 2012 / 香港大潭郊野公園
Type of Service 服務形式 
Logistics後勤工作人員   
Volunteer Personal Particulars 義工個人資料
Name 姓名 



     Gender 性別 
                      
Age 年齡 
     
  
Tel No.電話 

       
  
     E-mail 電子郵箱 
   

  



Emergency Contact 緊急聯絡
Name 姓名 


         Tel No.電話 

             Relationship 關係 







Notes for Enrolment 報名須知
1. Group Personal Accident Insurance will be purchased by the Foundation. You can also determine if to obtain additional insurance coverage according to your personal needs. 
本會將為參加者投保團體意外保險。參加者可按自己需要，自行安排額外投保。

2. All personal particulars submitted will be kept confidential and will only be used for the purposes of the above-mentioned voluntary activities. For any amendment to the personal information submitted, please inform the Secretariat ASAP. For any queries, please feel free to contact us at 3943 1162. 
你所提供的資料均會保密，並只作處理閣下上述活動用途，若資料有任何更改，請盡速通知本會秘書處。如對本會的義工服務有任何意見或查詢，歡迎致電 3943 1162 與本會聯絡。
Having read in detail and understood the “Notes for Enrolment”, I, 



      , hereby confirm my understanding that my participation in this activity is entirely voluntarily and at my own risk.  Should any accidents, of whatever kind, occurred, resulting in, but not limited to, injury or death, or for any damages to or losses or destructions of personal property during the course of the activity, I will not hold the Organizer, or any sponsoring or supporting organizations responsible for the loses. I also agree to indemnify or reimburse the Organizers in respect of any unforeseen expenses or costs incurred by the Organizer arising from my participation in the foregoing incidents. 
本人已清楚明白有關《報名須知》，並謹此聲明及作出保證，本人 


 倘於活動期間發生意外，包括死亡、受傷或財物損失等，本人將自行承擔一切責任。主辦機構、贊助機構及支援機構均無須對此作出任何賠償或負上任何責任。若本人在活動期間因本人而引致事故發生最終導致主辦機構支付額外開支，本人願意負責並支付所需費用。

Signature 簽名 




            Date 日期 




** Participant below 18 years old must have consent of parents 未滿18歲的參加者須得家長同意: 
Parent’s Name 參加者家長姓名 






Parent’s Signature 家長簽名 




  Date 日期 
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